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Lokalresursplanen 2023-2025 
 
Planering av ytterligare isytor i Borås Stad har varit en pågående diskussion under en längre tid. Det 
är viktigt att Borås Stad följer upp detta intresse och att en lokalisering av lämplig yta för detta 
ändamål sker inom de närmsta åren. 
 
Med anledning av ovanstående yrkar Moderaterna: 
 
Att lämplig lokalisering av ytterligare en isyta tas fram för att framöver kunna tillgodose plats för fler 
is-sporter samt även ge bättre möjligheter till allmänhetens åkning. 
 
 
För Moderaterna  
 
Anette Nordström (M) 
Maritha Bäck (M) 
Hakam Alakraa (M) 
 

 


	TILLÄGGSFÖRSLAG Ärende 03

